

# 14天13晚北疆游



新疆，拥有数不清的世界级美景。

在遥远的过去，远至2.8亿年前，新疆属于古地中海的一部分。

这条行程囊括所有北疆之美。

# 禾木

隐匿世间的世外桃源

## 行程特色

- ★ 高品质贴心服务，景点深度游玩，长时间停留。
- ★ 没有添加景点，没有购物站，旅途更省心！
- ★ 舌尖之旅 — 布尔津鱼宴、禾木土火锅、新疆烤全羊。
- ★ 行车安排 — 舒适具有安全感。

全程  
无购物



乌尔禾·世界魔鬼城  
被风吹出来的神秘城堡



吐鲁番·火焰山  
孙悟空三借芭蕉扇才能扑灭的火焰山



布尔津·五彩滩  
丘陵地质奇特，夕阳照耀时颜色绚烂奇幻



可可托海  
一首歌唱红的传奇



神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03 2143 0288 📞 016-5500 590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97561-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500 578

KPK/LN 2041



# 14天13晚北疆游



## 第一天 吉隆坡 → 乌鲁木齐

机上用餐

乌鲁木齐绿洲大饭店

在吉隆坡国际机场集合，乘搭航班飞往乌鲁木齐。抵达后送往酒店入住。

## 第二天 乌鲁木齐 → 野马生态园 → 天山天池景区

阜康 (行车约2小时)

早/午/晚餐

阜康博格达酒店

游览【野马生态园】近距离接触汗血宝马；前往阜康游览【天山天池景区-含区间车】乘区间车上天池，游览石门一线、龙潭碧月、定海神针、东小天池、西小天池、悬泉飞瀑等天池八景；远眺博格达雪峰，尽情领略天山雪峰和湖泊的神奇魅力。

## 第三天 阜康 → 可可托海 (行车约5小时)

早/午/晚餐

可可托海域无疆酒店

前往可可托海镇，乘区间车进入【额尔齐斯大峡谷景区】游览阿尔泰山脉标志性景点【阿米尔萨拉峰-神钟山】观赏白桦林，亦可自行徒步进山，或爬观景台俯瞰可可托海的美景。

## 第四天 可可托海 → 三号矿坑 → 可可苏里湖 → 布尔津

(行车约5小时)

早/午/晚餐

布尔津中苏大酒店

参观传奇功勋矿【三号矿坑】中国最大的露天矿，曾于60年代为中国偿还了半数的国债，“两弹一星”主要原料出产地；游览【可可苏里湖】；前往布尔津。

## 第五天 布尔津 → 喀纳斯 → 贾登峪 (行车约3小时)

早/午/晚餐

贾登峪区酒店

前往贾登峪，乘区间车进入“东方瑞士”【喀纳斯湖景区】沿途停靠欣赏神秘静谧的卧龙湾、神仙湾、月亮湾、鸭泽湖；游览【喀纳斯湖】漫步湖边，欣赏湖光山色；乘区间车前往【观鱼台】攀登1,068个台阶到达山顶，俯瞰喀纳斯湖全景。

## 第六天 贾登峪 → 禾木 (行车约2小时)

早/午/晚餐

禾木民宿

乘区间车前往【禾木】被称为“神的自留地”，游览禾木河，打卡白桦林。

## 第七天 禾木 → 布尔津五彩滩 → 布尔津 (行车约3小时)

早/午/晚餐

布尔津中苏大酒店

禾木日出是著名的美景，您可选择登上哈登平台观日出，还有袅袅炊烟的独特美景；前往布尔津游览“天下第一滩”【五彩滩】雅丹地貌的河滩，丘陵地质奇特并显示多种色彩，每当夕阳照耀时颜色绚烂奇幻，非常壮观。

## 第八天 布尔津 → 福海海上魔鬼城 → 乌尔禾胡杨林

乌尔禾

早/午/晚餐

乌尔禾海棠酒店

游览【福海海上魔鬼城】由于长年风蚀雨蛀，形成造型奇特的地貌景观，远望犹如飘浮在水面上的城堡；前往乌尔禾参观【胡杨林】(如果天气不佳，改为白杨河大峡谷)。

## 第九天 乌尔禾 → 世界魔鬼城 → 奎屯

早/午/晚餐

奎屯凯翔酒店

游览【乌尔禾世界魔鬼城-风城】克拉玛依世界魔鬼城处于风口，石柱之间常有大风呼啸宛如鬼哭狼嚎，因而得名，《卧虎藏龙》《英雄》等电影曾取景于此；前往奎屯。

## 第十天 奎屯 → 独山子大峡谷 → 乌鲁木齐国际大巴扎

乌鲁木齐

早/午/晚餐

乌鲁木齐绿洲大饭店

游览【独山子大峡谷】经由冲出天山的河水切割独山子的倾斜平原而形成的峡谷，荒漠草原上长着蒿类、针茅等，谷底潺潺流淌着天山之水；前往新疆地标【乌鲁木齐国际大巴扎】。

## 第十一天 乌鲁木齐 → 自治区博物馆 → 鄯善库木塔格沙漠

早/午/晚餐

鄯善万洲楼兰大酒店

参观【乌鲁木齐自治区博物馆】；前往【库木塔格沙漠】分布着各种奇特的砾质沙漠景观，由于风力长期刻蚀，形成边坡极陡的一系列平行的丘岗垄脊、沟槽等。

## 第十二天 鄯善 → 吐鲁番吐峪沟 → 火焰山 → 交河故城

吐鲁番

早/午/晚餐

吐鲁番云怡酒店

参观【吐鲁番吐峪沟】；游览【火焰山】由侏罗纪、白垩纪和第三纪的赤红色砂、砾岩和泥岩组成，山上寸草不生，基岩裸露，常受风化沙层覆盖；【交河故城】公元前2-5世纪由车师人开创的城市，四周崖壁陡峭，世界上保存最完整、延续时间最长、规模最大的生土结构古代建筑城市。

## 第十三天 吐鲁番 → 坎儿井 → 盐湖城 → 馕文化产业园

乌鲁木齐

早/午/晚餐

乌鲁木齐绿洲大饭店

参观【坎儿井】；前往【盐湖城景区】位于乌鲁木齐往达坂城的高速路边一处面积巨大的盐湖，蔚蓝的湖水周围铺满洁白的盐结晶，还有巨大的盐山堆积；前往乌鲁木齐参观【馕文化产业园】亲身体验打馕制作。

## 第十四天 乌鲁木齐 → 吉隆坡

早餐/机上用餐

送往机场乘搭航班返回吉隆坡。

【风味餐：布尔津鱼宴、禾木土火锅、新疆烤全羊】

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注
			<b>仅限于6月-10月</b>

上述行程仅供参考，然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

Tour Code: 14CURC-U (Updated: 01-MAR-2024)



神州国际旅游(马)有限公司  
ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-2143 0288 📞 016-5500 590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)  
HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500 578



# 14D13N NORTHERN XINJIANG



Xinjiang has plenty of world-class sceneries. Many years ago, as far as 280 million years, Xinjiang was part of the ancient Mediterranean. This itinerary has covered all the spectacular scenic spots in Northern Xinjiang.

## Hemu Village

### HIGHLIGHTS

- ★ High quality, hob-and-nob, visiting in-depth.
- ★ No additional stops, no shopping, hassle-free!
- ★ Gourmet Experience — Burqin Fish Feast, Hemu Earth Hot Pot, Xinjiang Roasted Whole Lamb.
- ★ Transport Arrangement — Safe & comfortable.

NO SHOPPING



Wuerhe World Devil City



Flame Mountain @ Turpan



Wucai Beach @ Burqin



Koktokay



KPK/LN 1905  
(OUTBOUND)

神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

☎ 03-21430288 📞 016-5500590/529

📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



KPK/LN 2041

康泰旅行社(马)有限公司 (97581-U)

HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD

☎ 03-2148 8448 📞 016-5500578



# 14D13N NORTHERN XINJIANG



**DAY 1** Kuala Lumpur → Ürümqi MOB

**Ürümqi Oasis Grand Hotel**

Assemble at KLIA for your flight to Ürümqi. Upon arrival, transfer to check in hotel.

**DAY 2** Ürümqi 🚗 Mustang Ecological Park 🚗 Tianshan Tianchi Scenic Area 🚗 Fukang (approx. 2 hrs) B / L / D

**Fukang Bogda Hotel**

Visit **Mustang Ecological Park** — Get up close and personal with Ferghana horses. Transfer to Fukang. Visit **Tianshan Tianchi Scenic Area (included shuttle bus)** — Take the shuttle bus and visit 8 scenic spots in Tianchi. Overlook the Bogda Snow Peak from afar and enjoy the magnificent views of Tianshan Snow Peak and lakes.

**DAY 3** Fukang 🚗 Koktokay (approx. 5 hrs) B / L / D

**Koktokay Wujiang Hotel**

Transfer to Koktokay Town. Enter **Irtys Grand Canyon Scenic Area** via shuttle bus — Visit the iconic spot of the Altai Mountains, **Amersala Peak** — View the birch forest. You may hike the mountain by yourself, or go up to the observatory deck, where you can enjoy the beautiful view of Koktokay.

**DAY 4** Koktokay 🚗 Pit No. 3 🚗 Cocoa Suri Lake 🚗 Burqin (approx. 5 hrs) B / L / D

**Burqin Zhongsu Hotel**

Visit the legendary mine, **Pit No. 3** — It is the largest open pit-mine in China, which repaid half of China's national debt in the 60's. It is the source of the main materials of *two bombs and one satellite*. Visit **Cocoa Suri Lake**. Transfer to Burqin County.

**DAY 5** Burqin 🚗 Kanas 🚗 Jiadengyu (approx. 3 hrs) B / L / D

**Jiadengyu Hotel**

Transfer to Jiadengyu. Take the shuttle bus to *The Oriental Switzerland*, **Kanas Scenic Area** — En route stop by to visit Wolong Bay, Fairy Bay, Moon Bay, Yaze Lake. Visit **Kanas Lake** — Stroll at the lake and enjoy the spectacular view. Take the shuttle bus to **Guanyutai** — Take the 1,068 steps to mountaintop and overlook the panoramic view of Kanas Lake.

**DAY 6** Jiadengyu 🚗 Hemu Village (approx. 2 hrs) B / L / D

**Hemu Village Guest House**

Take the shuttle bus to **Hemu Village** — It is well known as *God's Private Land*. Visit Hemu River and birch forest.

**DAY 7** Hemu Village 🚗 Burqin Wucai Beach 🚗 Burqin (approx. 3 hrs) B / L / D

**Burqin Zhongsu Hotel**

Sunrise in Hemu is impressive. You may opt for going up the Harden Platform to view the scenery of sunrise together with wavy kitchen-smoke. Transfer to Burqin County. Visit **Wucai Beach** — The river beach of distinctive Yardang landform with colourful rocks shining under the rays of sunset.

**DAY 8** Burqin 🚗 Fuhai Devil City on the Sea 🚗 B / L / D Populus Euphratica Forest 🚗 Orku District

**Wuerhe Haitang Hotel**

Visit **Fuhai Devil City on the Sea** — Due to years of weather erosion, its distinctive landscape looks like a castle floating on the water from afar. Transfer to Orku District. Visit **Populus Euphratica Forest (if weather non-permitting, change to Baiyanghe Grand Canyon)**.

**DAY 9** Orku District 🚗 World Devil City 🚗 Kuitun B / L / D

**Kuitun Kaixiang Hotel**

Visit **Wuerhe World Devil City of Karamay (City of Wind)** — It is named after the howling sound of strong wind between the stone pillars, as if presence of crying spirits. It was featured in the blockbuster *Crouching Tiger, Hidden Dragon* as well as *Hero*. Transfer to Kuitun.

**DAY 10** Kuitun 🚗 Dushanzi Grand Canyon 🚗 Ürümqi International Grand Bazaar 🚗 Ürümqi B / L / D

**Ürümqi Oasis Grand Hotel**

Visit **Dushanzi Grand Canyon** — A canyon formed by the river, which gushes out from the Tianshan, and cuts into the sloping plains of Dushanzi. Artemisia and stipa are grown on the desert grasslands, and the Tianshan water flowing through its valley. Transfer to the landmark of Xinjiang, **Ürümqi International Grand Bazaar**.

**DAY 11** Ürümqi 🚗 Xinjiang Museum 🚗 Shanshan Kumtag Desert B / L / D

**Shanshan Wanzhou Loulan Hotel**

Visit **Xinjiang Museum**. Transfer to **Kumtag Desert** — There are various peculiar gravel desert landscapes, which form into a series of parallel hills, ridges, and grooves, due to years of wind erosion.

**DAY 12** Shanshan 🚗 Turpan Tuyuq 🚗 Flame Mountain 🚗 Jiaohe Ancient City 🚗 Turpan Home Visiting 🚗 Turpan B / L / D

**Turpan Yunyi Hotel**

Visit **Turpan Tuyuq**. Visit **Flame Mountain** — Formation of red sand, conglomerate and mudstone from the Jurassic, Cretaceous and Tertiary periods. The bedrock is exposed and often covered with weathered sand. **Jiaohe Ruins** — The world's most complete and well-preserved, longest and largest ancient city with earthen structures.

**DAY 13** Turpan 🚗 Karez 🚗 Guhya Salt Lake 🚗 Naan Cultural Industrial Park 🚗 Ürümqi B / L / D

**Ürümqi Oasis Grand Hotel**

Visit **Karez**. Transfer to **Guhya Salt Lake Scenic Area** — A huge salt lake on the highway from Urumqi to Daban City. The blue lake is surrounded by white salt crystals and huge salt mountains. Transfer to Ürümqi. Visit **Nang Culture Industrial Park** — Experience handmaking naan.

**DAY 14** Ürümqi → Kuala Lumpur Breakfast / MOB

Transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

**{Special Meals: Burqin Fish Feast, Hemu Earth Hot Pot, Xinjiang Roasted Whole Lamb}**

Departure Date 出发日期	Flight Details 航班资料	Tour Fare 团费	Remarks 备注
			<b>Available in June - October</b>

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

**Tour Code: 14CURC-U** (Updated: 01-MAR-2024)



**神州国际旅游(马)有限公司**  
**ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD** (203165-T)  
 📞 03-21430288 📞 016-5500590/529  
 📍 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.



**康泰旅行社(马)有限公司** (97581-U)  
**HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD**  
 📞 03-2148 8448 📞 016-5500578